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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani

Orbán Viktor mioiszterelnókhöz

,,Miért nem vesz részt azon a nemzetközi eseményeken, ahol a magyar emberek biztonsági érdekeit 
kellene képviselje (5)?" 

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

K/1012. számon feltett kérdésemet az Ön helyett válaszoló külgazdasági és külügyminiszter
megbízásából a Külgazdasági és Külügyminisztérium államtitkára egy kommunikációs
szempontból sem túl erős mondattal és némi mellébeszéléssel próbálta elütni. Pedig azzal
nyilván Ön is egyetért, hogy a magyar embereknek joguk van tudni, hogy a miniszterelnök
hogyan végzi a munkáját, hol és milyen eredményességgel képviseli a magyarok érdekeit. Jó
lenne végre a színes-mosolygós protokollfotók mögé nézni egyszer, és elszámolni arról, miért
nem vett részt azokon a nemzetközi fórumokon, ahol érdemben kellett volna a magyar emberek
biztonsággal kapcsolatos elvárásait képviselnie és konkrét megoldásokat kellett volna
megfogalmaznia az illegális migráció és az embercsempészet elleni küzdelem kapcsán.

Ezért továbbra is kérem, válaszoljon az alábbi kérdésre:

Miért nem vett részt 2018. július 10-én Londonban a Berlini-folyamat csúcstalálkozóján,
amelynek célja a nyugat-balkáni országokkal folytatott együttműködés szorosabbra fűzése, a
térség biztonságának erősítése, és ennek részeként az illegális migrációval szembeni fellépés
volt?

Budapest, 2018. szeptember .. 4 ., 

Demeter Márta 
(LMP) 
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